



Referat fra møde 01.06.22	
Møde	Nors boldklubs håndboldudvalg
Deltagere	Camilla Amtoft Odde, Kristian Jensen, Susanne Sørensen, Karen Johansen og gæst Matti Landbo Fraværende: Kristian Jensen
Tidspunkt	kl. 18.30 – 21:00
Sted	Nors Hallen, 7700 Thisted

Punkt	Emne	Referat	Ansvarlig/tid
1	Status på sæson 20-21: A: afslutning på sæson B: trænere næste sæson C: Træning D: Sociale arr./ økonomi E: Kontrakter F: Tøj	<p>A) Det har været hårdt med alle de flyttede kampe grundet corona afbud. Der er kommet flere Senior Dame spillere. Der henvises til at der har været en fast træner. Det skal vi fortsætte med at have. Der har været inviteret til afslutning for U11P. Dette blev aflyst grundet manglende tilslutning af forældre kørsel.</p> <p>B) Punktet ses under punkt 2.</p> <p>C) Der arbejdes med udfærdigelse af fordeling af træningstider ud fra ønsker- muligheder i hal og for trænere. Som udgangspunkt træner alle en gang ugentlig for at sikre så mange som muligt samtidig til træning. Tiden øges så for den ene gang træning.</p> <p>D) Der fortsættes med strategien at det enkelte hold selv finansierer sociale arrangementer for holdet. Klubben sikrer fælles tiltag.</p> <p>E) Der udarbejdes hold kontrakter til trænermødet i august. Trænerne vil herefter få en personlig kontrakt. Ung trænere deles i ung træner og boblerne afhængig af kursus mængde.</p> <p>F) Der vedtages at ungdomsholdene overgår til samme ordning som fodbold. Der indgives nu CA.</p>	<p>Camilla</p> <p>Karen</p> <p>Karen</p>

		størrelser for ungdomsholdene. Udvalget ser på tøj situationen for øvrige hold.	
2	Ungdoms afd.: A: Hold næste sæson B: Trænere C: Honorar D: Aftalte aktiviteter E: Tøj	A+B) Der trænes samtidig for flere hold for at få mere liv i hallen. U4-6: Forældre, Stine Victoria U7-9: Signe, Daniel, Alberte U10-11: U13 P: Kristian, Susanne, Daniel, Lucas R U13 D: Jane, Nichlas U15 D: Anders – hjælp til kamp ude Senior Damer Senior Herrer: Anders, Rene C) Der afregnes pr. hold. Der skelnes mellem hold der deltager i turneringen og øvrige/stævne hold. Fordelingen aftales med trænerne. Ung trænerne afregnes med en omkostnings godtgørelse på 500 kr for boblerne og 1000kr for ung trænerne. E) Der laves et opstarts arrangement, der deltages i stævne og der forsøges igen et afslutnings arrangement for alle ungdomshold. E) se punkt 1	Trænerne
3	Møde med trænere: A: Dato B: Kontrakter C: Nøgler D: Dato for kursus E: Forventninger F: Tøj	A) Der afholdes møde 3.08 kl. 19.00. Der sendes invitation på trænersiden inden ferien. Det store mødelokale bookes. B) Se punkt 2 C) der er afleveret nøgler fra de fleste trænere. Der udleveres nøgler på mødet. D) Der afklares dato for kursus med JHF inden mødet. Der forespørges på 23.08.22. Indhold forsvar. E) der medbringes klare forventninger vedr træner adfærd. F) der afklares hvem der mangler træner trøje. Desuden afklares om der skal være håndboldskole næste sæson	Karen Karen Karen Karen Karen
4	Udvalget: Arbejdes opgaver Opgavekort Nye medlemmer	UDSAT .	
5	Næste sæson: A: Kontingent – ændringer??? B: Budget - vedhæftet	A) Der ændres ikke i kontingenter for håndbold	

		Gennemgået	
6	<p>Nyt fra</p> <p>A: Formanden Hånd Office – opdatering Aftale med Hallen Kultur uge 33</p>	<p>A) Der bliver færre og færre der ikke er registreret. Der åbner nu 1 time før bookingen er sat til. Der orienteres kort om kultur ugen og de tiltage NBK har på Vendbjerg om fredagen i uge 33</p>	
7	<p>Evt.</p> <p>Punkter til næste møde:</p>	<p>Ref. Fra TU møde med kredsen Forældre i udvalg</p>	Karen